

السيرة الذاتية

المدرس المساعد : صلاح حسن طوفان حنين

الجامعة المستنصرية - كلية التربية - قسم الجغرافية -----

Mobile: + 07708844398 الايميل: salah.tofan75@uomustansiriyah.edu.iq

ملخص تعريفى:

الشهادات الدراسية: حاصل على شهادة البكالوريوس من جامعة بغداد/ كلية التربية ابن رشد للعلوم الإنسانية في عام 1998 - 1999، قسم الجغرافية بمعدل (66,39)، وحاصل على شهادة الماجستير من جامعة بغداد / كلية التربية ابن رشد في عام 2019 تخصص الجغرافية البشرية وبمعدل (80,88)، وحاصل على شهادة الدكتوراه من جامعة بغداد / كلية التربية ابن رشد في عام 2023 تخصص : خرائط ونظم المعلومات الجغرافية GIS وبمعدل (84.28) .

• حالياً مدرس مساعد ، وحاصل على شهادة الدكتوراه

الجوائز والتكريم الأكاديمي

- 1- كتاب شكر وتقدير صادر من جامعة بغداد / كلية التربية ابن رشد للعلوم الإنسانية ، بالعدد 3456 بتاريخ 22 / 12 / 2021 .
- 2- كتاب شكر وتقدير صادر من جامعة بغداد / كلية التربية ابن رشد للعلوم الإنسانية ، بالعدد 1924 بتاريخ 3 / 7 / 2022 .
- 3- كتاب شكر وتقدير صادر من الجامعة المستنصرية/ كلية التربية ، بالعدد 1099 بتاريخ 15 / 10 / 2023 .

الخبرة الأكاديمية والتدريس:

• التدريس

المقررات الدراسية التي تم تدريسها:

الدراسات العليا	الدراسات الأولية
	الخرائط الموضوعية نظم المعلومات الجغرافية

الانتساب المهني او الجمعيات:

المنشورات العلمية

- 1- التحديث الرقمي الكارتوكرافي لتصاميم الأساس في مدينة الكوت بأسلوب الخرائط الثنائية والثلاثية الأبعاد.
- 2- التحليل الخرائطي للمرحلة المورفولوجية المعاصرة في مدينة الكوت بأسلوب الخرائط الثنائية والثلاثية الأبعاد.
- 3- واقع المشاريع العمرانية وتوزيعها الجغرافي في مركز قضاء الكرخ .

البحوث المنجزة: غير المنشورة

تطوير المهارات: الحاسوب/اللغات....الخ:

1- الحاسوب (مايكروسوفت وورد)

2- مواقع التواصل الاجتماعي



Curriculum Vitae

Assistant Lecturer: Salah Hassan Tofan Hanin

Mustansiriya University – College of Education /Geography department-----

Mobile:07708844398

Email: salah.tofan75@uomustansiriya.edu.iq

INTRODUCTORY SUMMARY:

ACADEMIC CERTIFICATES: HE HOLDS A BACHELOR'S DEGREE FROM THE UNIVERSITY OF BAGHDAD / COLLEGE OF EDUCATION IBN RUSHD FOR HUMAN SCIENCES IN 1998 - 1999, GEOGRAPHY DEPARTMENT, WITH A GPA OF (66.39), AND HE HOLDS A MASTER'S DEGREE FROM THE UNIVERSITY OF BAGHDAD / COLLEGE OF EDUCATION IBN RUSHD IN 2019, SPECIALIZING IN HUMAN GEOGRAPHY. WITH AN AVERAGE OF (80.88), AND HE HOLDS A DOCTORATE FROM THE UNIVERSITY OF BAGHDAD / IBN RUSHD COLLEGE OF EDUCATION IN 2023, SPECIALIZING IN: MAPS AND GEOGRAPHIC INFORMATION SYSTEMS (GIS), WITH AN AVERAGE OF (84.28).

Currently an assistant lecturer, and holds a doctorate

ACADEMIC HONORS AND AWARDS:

- 1- A letter of thanks and appreciation issued by the University of Baghdad / College of Education, Ibn Rushd for Human Sciences, No. 3456, dated 12/22/2021.
- 2- A letter of thanks and appreciation issued by the University of Baghdad / College of Education, Ibn Rushd for Human Sciences, No. 1924, dated 7/3/2022.
- 3- A letter of thanks and appreciation issued by Al - Mustansiriya University/College of Education, No. 1099 dated 10/15/2023.

COURSES TAUGHT:

Undergraduate	Graduate
Thematic maps geographic information systems (GIS)	

PROFESSIONAL AFFILIATIONS:

PUBLICATIONS:

- 1- Digital cartographic updating of foundation designs in the city of Kut using the style of two- and three-dimensional maps.
- 2- Cartographic analysis of the contemporary morphological stage in the city of Kut using the method of two- and three-dimensional maps.
- 3- The reality of urban projects and their geographical distribution in the center of the Karkh District .

Completed research: unpublished

Skills Development : Computer/Languages

- 1- Computer (Microsoft word)
- 2- Social Networking

